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基本资料
姓名：xxx
性别：女
出生年月：1990-9
婚姻状况：未婚
政治面貌：共青团员
身高：160CM
籍贯：安徽
目前所在地：深圳
联系方式
电话：***********
E-mail：
求职意向
期望职位：英语翻译
职位类型：全职
工作地点：深圳
工资待遇：面议
工作经验
20xx-3至20xx-8：深圳市**数码科技开发有限公司
营业：外贸业务员
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20xx - Present
Accounting Assistant
Performed accounts payable functions for construction expenses.
Managed vendor accounts, generating weekly on demand cheques.
Managed financial departments with responsibility for Budgets, Forecasting, Payroll, Accounts Payable and Receivable.
Created budgets and forecasts for the management group.
Ensured compliance with accounting deadlines.
Prepared company accounts and tax returns for audit.
Coordinated monthly payroll functions for 200+ employees.
Liased with bankers, insurers and solicitors regarding financial transactions.
Stonepark Web Design Inc., Boston, MA 19xx - 20xx
Accounting Assistant
Managed accounts payable, accounts receivable, and payroll departments.
Generated budgets and forecasts on a quarterly basis and presented to the management team.
Reported on variances in quarterly costing reports.
Prepared annual company accounts and reports.
Administered online banking functions.
Reduced credit period from 90 days to 60 days.
Managed payroll function for 140 employees.
Monitored and recorded company expenses.
Lancer Industries, Copley, Boston, MA 19xx - 19xx
Administrative Assistant
Performed general office duties and administrative tasks.
Prepared weekly confidential sales reports for presentation to management.
Managed the internal and external mail functions.
Provided telephone support.
Scheduled client appointments and maintained up-to-date confidential client files.
Educational Qualifications
Bachelor\'s Degree in Accounting from the Suffolk University, Boston, MA in 19xx
Certifications: Certified Public Accountant (CPA) and Certified Management Accountant (CMA)
COMPUTER SKILLS:
Microsoft Word, Excel, Access, PowerPoint, Outlook Express, Microsoft Windows XP and Microsoft Office XP Professional.
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>基本信息
真实姓名：严工竣性别：男
年龄：26岁身高：165CM
婚姻状况：未婚户籍所在：贵州贵阳
最高学历：本科工作经验：1-3年
联系地址：贵州省贵阳市白云区
>求职意向
最近工作过的职位：工艺技术员、质检员、巡检员
期望工作地：贵州省/贵阳市
期望岗位性质：全职
期望月薪：3000~4000元/月
期望从事的岗位：其他,化学分析测试员,高分子化工,物业管理,品质/质量管理(QA·QC),检验员
期望从事的行业：仪器仪表/工业自动化,建筑与工程,物业管理/商业中心,检测/认证,航天/航空
>技能特长
技能特长：通过国家英语四级考试（447分）
能吃苦耐劳，办事沉稳，具有强烈的工作责任心，性格开朗，有较强的学习能力和反思总结能力，喜欢挑战。在工作上，勤奋严谨，做事细心，善于沟通，抗压能力强，敢挑重担，具有较强的团队意识。
>教育经历
贵州师范大学(本科)
起止年月：20_年9月至20_年7月
学校名称：贵州师范大学
专业名称：材料科学与工程
获得学历：本科
>工作经历
台泥(安顺)水泥有限公司-工艺技术员、巡检技术员
起止日期：20_年6月至20_年2月
企业名称：台泥(安顺)水泥有限公司
从事职位：工艺技术员、巡检技术员
业绩表现：负责水泥熟料烧成工艺，通过中央控制室平台，对水泥的烧成工艺进行合理优化。完成公司安排的指标，达到相应的条件。
企业介绍：台泥(安顺)水泥有限公司于20_年5月27日注册成立，位于贵州省安顺市平坝县，公司隶属于台泥集团，是贵州省十一届人大一次会议批准的\'省级重点建设项目，并列入贵州省第四批拉动内需保增长项目，被贵州省发改委和经信委确定为等量淘汰落后产能、节能减排循环经济项目。项目规划建设2×4000t/d水泥熟料新型干法生产线，配套建设年产400万吨水泥粉磨系统和2×9MW纯低温余热发电项目。
中铁十一局集团桥梁有限公司-试验员
起止日期：20_年3月至20_年8月
企业名称：中铁十一局集团桥梁有限公司
从事职位：试验员
业绩表现：
企业介绍：国企
培训经历
贵州省xxx门-热处理高级技工理论培训
起止日期：20_年3月至20_年3月
培训机构：贵州省xxx门
培训课程：热处理高级技工理论培训
培训描述：主要针对专业相应的技能证书进行理论培训，通过理论与实际操作考试，成功取得热处理操作技工（高级）证书，通过培训，加强了理论与实际的结合，加强了处理事务的能力以及发现问题、解决问题的能力!
中国铁路总公司-试验员考证培训
起止日期：20_年8月至20_年9月
培训机构：中国铁路总公司
培训课程：试验员考证培训
培训描述：铁路工程各种材料试验检测知识培训
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Fidel Michaels
60 W. 12th Street,
New York, NY 10011
212-229-5193
Title: MBA Finance with more than seven years of experience with handling of mutual funds and trading in primary market
Career Objective
Seeking a challenging and rewarding position with a financial service company engaged in managing mutual funds and other investments.
Skills Summary
Cognizant with all laws, regulations, and standard operating procedures related to the financial world
Excellent integrity, interpersonal, and time management skills
Fine team player, diplomacy, organization, professional management, and diplomacy
Course work, internship, and relevant training in financial management
Computer Skills: Basic, Lotus 1 2 3, WordPerfect, d-Base III
Employment Highlights
Finance Manager with Secura Investments, New York, NY from 20_ till date, where the responsibilities involve:
Making arrangements for medium and long term finance for new companies and those established companies seeking to expand or persify their business
Managing the portfolios of retail clients
Advising investor clients with mutual funds
Assistant Finance Manager with InvestMart Investments Inc., New York, NY from 1998 to 20_, where the responsibilities involved:
Understanding the requirements of retail clients and advising them on the appropriate course of investment
Managing the portfolios of retail as well as major client investors
Some experience with dealings of the secondary market
Intern Finance Manager with Major Finance Corporation, New York, NY during 1997 - 98 where I learned all the fundamentals of regulations and operations of stock market and the interpersonal skills needed to deal with investors
Educational Qualifications
Bachelor in Business Administration from the New York University, NY in 1995
Master in Business Administration from the New York University, NY in 1997
Finance Course Work and Training:
Corporation Finance
Investment Strategies
Stock Market Fundamentals
大学生个人简历范文英语相关
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>个人信息
姓名：
性别：女
婚姻状况：未婚
民族：汉族
户籍：湖南
年龄：23
现所在地：深圳
身高：166cm
希望岗位：人力资源专员、采购专员/助理、招聘专员/助理、企业文化/工会管理、员工培训专员/助理
寻求职位：人事、行政、采购、涉外秘书
待遇要求：面议
>教育经历
20xxxx-09～20xxxx-06湖南师范大学涉外秘书本科
20xxxx-09～20xxxx-06湖南工程职院应用英语大专
>工作经验
公司性质：私营企业
行业类别：教育、培训
担任职位：成教英语老师
岗位类别：英语培训师
工作描述：主要从事成人英语教学方面的工作，也兼教务之职，负责学校日常事务的处理和安排，譬如：拟写各种文书，接待来访人员，给学员作咨询等。
离职原因：家中有事，加之请假时间较长，故不得不离职。
>技能专长
计算机水平：中级
技能专长：通晓基本的外贸理论与实务知识，熟悉相关的运作流程；
具备对中英文材料的阅读、学习、翻译和再吸收的能力；
掌握计算机应用基础知识，熟悉OFFICE办公软件的操作。
>语言能力
普通话：流利粤语：差
英语水平：六级，口语流利
英语：熟练
>获奖奖励
荣获院社联晨曦文学社“工程杯”征文大赛一等奖20xxxx-03-31
荣获院社团联合会20xxxx——20xx年度“优秀会长”20xxxx-12-31
荣获院社团联合会20xxxx——20xx年度“优秀个人”20xxxx-12-31
>其他信息
自我评价：本人性格开朗，乐观，具有良好的沟通能力和适应能力,吃苦耐劳的精神。心理承受能力强。具有良好的协调能力。工作认真负责，热爱外贸工作、翻译工作，富有工作热情，具有团队精神。为人随和，能与人友好相处，拥有良好的人际关系。
兴趣爱好：喜爱书法、爱好文学、擅长写作。近二年的工作经历，使我养成了严以律己、细心谨慎的习惯，能积极与各部门人员沟通，具有一定的管理能力，人际关系处理融洽。本人平时喜欢看书，听歌和跟同学一起出游，在空闲时间会学习一些课外知识。
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basic information
Name:
Gender: Male
Age : ~
Health: Excellent
Hobbies: ~
Personality: Honest , Creative, Cooperative, Dutiful and Dedicated,
OBJECTIVE
EDUCATION
WORKING EXPERIENCE
TIME：~
POSITION：~
EXPERIENCE：~
KNOWLEDGE BACKGROUND
Hardware
--System studied The Circuit Elements, The Simulation Circuit, The Digital Circuit , The Function of Computer Hardware Technology
Software
--Expert in computer programming ,familiar with the software of MATLAB , C , PRO/E , AutoCAD
--Familiar with Windows operation system and relative software
Language
--Passed TEPT-I (English Proficiency Test of Tsinghua University )
Fluent and proficient communication in both spoken and written English
speciality
--System studied the courses such as The control Engineering , The Fundamentals of Measurement
Technology, The Machine Design
VOLUNTEER
CONTACT
Address:
Phone: ~
Cell Phone: ~
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Name:
Sex: Male
National: Han
Date of birth: January 1990
Marital status: unmarried
Height: 168cm
Weight: 55kg
Residence: Taiyuan, Shanxi
Is the location: Yingze District, Taiyuan, Shanxi
Graduate school: Teachers College of Shanxi University
Education: Undergraduate
Professional Name: Teachers in Primary Education
Year of Graduation: 20_
Work experience: three months (internship)
Job intentions
The nature of jobs: fulltime
Post Category: Teacher primary school teachers
Job Title: primary and secondary school teachers;
Work areas: taiyuan; Jinzhong City; Yangquan City
Treatment requirements: 20_3000 Yuan / month may be negotiable; do not need to provide housing
Educational Background:
Time school qualifications
September 20_ July 20_ Teachers College of Shanxi University undergraduate
Work experience
Company: Park Road, Taiyuan, Shanxi Bilingual Experimental Primary School
Time frame: 20_ 9 months
Company nature: institutions
In their respective professions: education, training, scientific research
Selfevaluation:
My greatest strengths aggressive, downtoearth did not forget! My biggest capital young, has a strong plastic! However, the city, about to graduate, the lack of work is my lack of experience, but I have the enthusiasm and professionalism.
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xxx
(男，34岁)
翻译期望职位：翻译
最高学历：本科
期望日薪：200元
工作年限：5-8年
期望地区：广州-海珠
籍贯：广东-广州
工作经验(工作了8年10个月，做了1份工作)
中科院
工作时间：20xx年3月至今[8年10个月]
职位名称：英语翻译
工作内容：财经类：金融、投资、保险、人力资源管理、财务制度、销售、市场、商业信函、调查报告、计划书、可行性研究报告、年度报告、财务分析报告、会计报表、审计报告、商务合同、公司章程、协议、备忘录、媒体广告、海报、宣传册、销售手册、报价单、促销材料、售后服务手册、新闻发布稿、证明材料。
经济贸易：销售手册、市场调研报告、合同协议、备忘录、公司简介、产品目录、新闻发布、商业信函、营销计划、企划方案、科研报告、财务分析、审计报告、商业计划书、项目管理、学术论文等。
商务撰稿：商业计划书、科研报告、市场调研、学术论文、可行性报告、商业信函等。
法律法规：合同、法规、章程、协议、公证书、证书、备忘录、法律法规条文、行业管理规定、公告通知、公司管理规定等。
企业管理：质量手册、公司规章制度条例、管理规定、公告、通知、企业管理论文等。
技术类：航空航天、汽车、化工、机械、材料、电子、软件项目管理、施工项目管理、电信、医药、能源环保、家电、建筑、冶金、军事、纺织、标书文件、产品说明书、目录、手册、样本、设备安装手册、质量手册、使用说明书、技术规格、技术标的等。
美剧、电影、广告、宣传片等的听译
服务宗旨：诚信守时准确保密
>教育经历
20xx年6月毕业|北京外国语大学|英语语言文学
>自我描述
本人北京外国语大学英语语言文学专业毕业,最高学历研究生,最高学位英语翻译硕士学位, 08年始担任中国科学研究院专业英语翻译至今,主要负责科研院外宾及科研人员陪同翻译,各科研所专业论文翻译和发表、出版工作,个人长期承接(提供)各类专业英语笔译、校对、润色、写作等。保证质量,诚信合作。如有需要翻译的企事业单位及个人朋友请拔打本人手机联系,非诚勿扰!
>语言技能
英语：很好
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目前所在：广州
年龄：20
户口所在：清远
国籍：中国
婚姻状况：未婚
民族：汉族
培训认证：未参加
身高：158cm
诚信徽章：未申请
体重：49kg
人才类型：在校学生
应聘职位：商务助理，客服专员/助理(非技术)，人事助理
工作年限：0
职称：无职称
求职类型：兼职
可到职日期：随时
公司性质：其它所属行业：批发/零售
担任职位：店员
工作描述：是在校园附近的一家个体经营服装店兼职店员，这期间我认识了很多的人、与不同的人交流，使我的交际能力又提高了担任职位：亚运项目后勤服务区餐厅工作人员
工作描述：虽然在这期间工作挺辛苦的，但是我们乐在其中。有付出就会有收获，服从上级命令，处理好同事之间的关系，会让工作变得轻松快乐。
毕业院校：广东农工商职业技术学院
最高学历：大专
毕业日期：20_-06
专业：商务英语
>语言能力
外语：英语良好
粤语水平：良好
国语水平：优秀
>工作能力及其他专长
熟悉应用office软件、获得全国计算机一级证书（附有证书）；参加过全国外贸跟单员培训，并以获得证书
>详细个人自传
本人性格比较活泼、善于与人沟通、吃苦耐劳、做事勤快、适应能力强、服从上级命令、团队意识强、也可独立；我已获取CET--4证书、全国计算机一级证书、全国外贸跟单员证书。
大学英语教育简历范文 第十篇
Name: xxx
Nationality: China
Current residence: Tianhe District National: Han
Domicile: Hubei stature: 179 cm 75 kg
Marital status: Single Age: 26
Work Experience
Company Name: Guangzhou TransUnion Technology Co., Ltd.
Beginning and ending date :20_-06, 20_
Company: Joint-stock
Business Industry: Internet / E-commerce
Positions: Director of Operations Net sales
Job Description: 1, analysis of market demand, the development of network marketing program; 2, responsible for construction and maintenance of the network brand;; 3 is responsible for all kinds of online marketing channel development and business development career development planning, to actively pursue customer needs, improve network products and services; 4 is responsible for team building, personnel management and training departments to develop e-business work flow system, coordination of various departments and e-commerce platform for cooperation; 5. continue to improve e-commerce platform for operational management, and steadily improve Mall sales performance, enhance the company\'s brand awareness.
Job search intention and work experience
Talent Type:
Position: Sales Director / Manager, Business Development Manager / Supervisor,
Work Experience: 5 Job Title: Intermediate
Job type: Full-time Date Available: Anytime
Salary requirements :8000 - 120_ hope that the working region: Guangdong
Educational Background
Graduated: Wuhan Institute of Biological Engineering
Highest Level of Education: Bachelor Degree obtained: Bachelor graduation date :20_ -07-01
By Major: Environmental Engineering
Self-evaluation
I work in sales have a strong interest, like the challenge, to complete the self-regulation under pressure and achieve their goals. Have planned to do things, do things perseverance. Like in practice with their own continuous learning and reflection to improve their skills. Hope that work in sales rising, to become a successful professional managers.
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>个人信息
姓名：
性 别： 女
民 族： 汉族 出生年月： 1985年11月16日
婚姻状况： 保密
身 高： 160cm 体 重： 43kg
户 籍： 福建莆田 现所在地： 福建莆田城厢区
毕业学校： 福建商业高等专科学校 学 历： 专科
专业名称： 旅游英语 毕业年份： 20_年
工作经验： 五年以上 最高职称：
>求职意向
职位性质： 全 职
职位类别： 写作/新闻/传播/出版/印刷
文化/艺术/体育/社会科学类
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基本信息
姓名：XX
毕业学校：云南广播电视大学。
专业：英语教育。
学历：大专。
毕业时间：20xx年7月。
目前所在地：昆明。
户口所在地：昆明禄劝。
身高：156cm。
体重：45kg。
婚姻状况：未婚。
求职意向及工作经历
人才类型：普通求职。
应聘职位：客服专员，物管员。
工作年限：3年。
职称：无职称。
求职类型：全职。
月薪要求：1600元以上。
希望工作地区：昆明市。
个人工作经历：
20xx年7月到20xx年6月在xx百货有限公司。
20xx年10月到20xx年12月在百盛，所从事的职务是销售一职。
公司性质：私营企业所属行业。
工作描述：属于大型销售卖场。
公司性质：食品。
担任职务：销售员。
工作描述：XX
主要职责：负责销售。
语言能力
外语：英语一般。
工作能力及其他专长
认真踏实，热情诚恳，能够迅速地融入新环境，并具备高效的团结协作精神。积极向上，对学习工作生活都有明确的\'目标和积极向上的态度。坚韧不拨，拼搏乐观的人生信条，一旦确定目标，就不懈努力。认真负责，有高度的责任心和责任感。
详细个人自传
在工作中学习，在工作中提升，在工作中作贡献，为公司做出的贡献。并尽可能的塑造自我，发挥更大的潜力。
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姓 名：/
性 别：女
出生日期：1980/09/11
民 族：汉族
身 高：173cm
户口所在：广东省汕头市
目前所在：汕头市
毕业院校：广东大学
政治面貌：xxx党员
最高学历：本科
所修专业：英语
人才类型：应届毕业生
应聘职位：中小学教师或与专业有关的企事业单位
希望地点：广东省镜内
希望工资：3000-6000
>教育培训经历
1993年9月至1999年6月 汕头老树小学 小学教育
1999年9月至20xx年6月 广东省第一高级中学 中等教育
20xx年9月至20xx年6月 广东大学 学士学位
>参加社会实践经历
20xx至20xx 担任广东大学英语系学生会执行主席
20xx-20_年 汕头市敬老院
20xx年 到南昌大学开展第二课堂活动
20xx年 参加广东英语系，并代表英语系参加社团文化节的话剧表演
20xx年 到江西省南昌市第二中学做教育辅导
到浙江杭州市第三人民小学实习
>所获奖励
参加（）个人简历设计大会获一等奖
>语言水平
英语：非常流利 级别:国家大学英语专业八级
普通话：非常标准
广东话：非常熟悉
>计算机能力
大学英语教育简历范文 第十四篇
Name:x
Sex: Male
National: Han
Date of birth: January 1990
Marital status: unmarried
Height: 168cm
Weight: 55kg
Residence: Taiyuan, Shanxi
Is the location: Yingze District, Taiyuan, Shanxi
Graduate school: Teachers College of Shanxi University
Education: Undergraduate
Professional Name: Teachers in Primary Education
Year of Graduation: 20_
Work experience: three months (internship)
Job intentions
The nature of jobs: fulltime
Post Category: Teacher primary school teachers
Job Title: primary and secondary school teachers;
Work areas: taiyuan; Jinzhong City; Yangquan City
Treatment requirements: 20_3000 Yuan / month may be negotiable; do not need to provide housing
Educational Background:
Time school qualifications
September 20_ July 20_ Teachers College of Shanxi University undergraduate
Work experience
Company: Park Road, Taiyuan, Shanxi Bilingual Experimental Primary School
Time frame: 20_ 9 months
Company nature: institutions
In their respective professions: education, training, scientific research
Selfevaluation:
My greatest strengths aggressive, downtoearth did not forget! My biggest capital young, has a strong plastic! However, the city, about to graduate, the lack of work is my lack of experience, but I have the enthusiasm and professionalism.
大学英语教育简历范文 第十五篇
Name: wykw
Gender: Male
Ethnicity: Han
Health Condition:Excellent
Date of Birth: May 15，1990
Political Standing: Youth Member of Communist Party
Height: 176 cm
Specialization: Computer Science
Graduating School: Chinese Computer Science University Extension
Degree Granted: Associates
Contact Information: x
Address：Wenzhou,Zhejiang
Zip Code: 325600
Email:yjbys@
Personal Qualification:
Excellent skills in specialization; wide hobby range; passionate in computer， music， entertainment; outgoing， confident， easy going， positive， honest， strong sense of responsibility， and enthusiastic
Education and Work Experience:
- July 20_， Graduated with an Associates Degree in Computer Science from Chinese Computer Science University Extension
- April 20_ to March 20_， Technician of xxMechanical and Electrical Ltd
- Oct 20_， Appointment to the Assistant Engineer and the Buyer for computer related equipments
Personal Skills:
- Familiar business management orientation and office equipment procurement
- Excellent skills in AUTO CAD、Adobe Photoshop、CAPP、OFFICE related computer applications
- Excellent skills in ERP related application and Lotus Notes(OA)operating system
– Good at mechanical drawing， material input， material establishment and material management;
- Master in various operating systems such as WIN XP、7、8，installation on computer application and software， hardware such as printer， copier， scanner， digital camera
Career Objective:
Positions in Management， Marketing， and IT
Believe in your choice and trust in your instinct， I will strive for excellence with you and start new era.
大学英语教育简历范文 第十六篇
Round the Water Trough, Waterbury, CT
20XX-Present
Assistant to Manager/Server and Bartender
Responsible for balancing of nightly receipts and providing customer services.
Quinnipiac University, Hamden, CT
20XX-20XX
Teaching Assistant/Tutor in Finance, Economics, Accounting
Assisted professor and tutored students in corporate finance course.
Wilshire Associates, Austin, TX
20XX-20XX
Payroll and Daily Journal Bookkeeper
Responsible for daily payroll and bookkeeping activities.
大学英语教育简历范文 第十七篇
basic information
Roadway, site, and utilities design,
Traffic engineering and transportation planning,
stormwater modeling and drainage design,
Intelligent Transportation Systems,
Optimization, Simulation and modeling of traffic flow,
Agent Based and Cellular Automata simulations,
Analysis of traffic operations and highway safety,
PROFESSIONAL CERTIFICATION
Engineer Intern (EIT).
EDUCATION
., Florida State University, 20_
Thesis: Stochastic Modelling of Traffic Crashes
Cumulative GPA .
in Civil Engineering, Major Transportation Engineering
Florida State University, December 20_
Cumulative GPA: .
in Civil Engineering, Major Transportation and Highway Engineering
University of Dar Es Salaam, Tanzania, Nov 20_
Cumulative GPA: ( Scale).
RELEVANT COURSEWORK:
Traffic Flow Theory, Traffic Engineering and Highway Safety, Traffic Simulation and Modeling, Computer Aided Highway Geometric Design (LDD), Statistical Applications in Transportation Engineering, Intelligent Transportation Systems, Application of GIS in Transportation Planning, Transportation Demand Modeling, Highway Pavement Design, Engineering Surveying, Object Oriented Programming (C++), Applied Optimization, Artificial Intelligence, Soil Mechanics & Foundation Design, Design of steel structures, Design of reinforced concrete structures, Environmental Engineering, hydraulics, and Project control in construction, Construction management & site organization.
WORK EXPERIENCE
Florida State University, Traffic Engineering Lab, Tallahassee, FL 20_-20_
Research Assistant
Works involved simulation and modeling of traffic flow and safety. Design algorithm and implementing by writing computer programs in C++. Testing and verifying the simulation model results.
Florida State University, Traffic Engineering Lab, Tallahassee, FL, 20_-20_
Traffic Engineering lab webmaster.
Designed and maintaining traffic engineering website.
Florida State University, Traffic Engineering Lab, Tallahassee, FL, November 20_
Research Assistant
Works involved field data collection, MUTCD warrant analysis, delay studies in the Traffic Signal Warrant Study at Lipona Road and Belle Vue Way Intersection in Tallahassee, FL
Florida State University, Traffic Engineering Lab, Tallahassee, FL, 20_-20_
Research Assistant
Works involved statistical analysis of the effect of minimum speed limits on rural interstate freeways
Florida State University, Traffic Engineering Lab, Tallahassee, FL, 20_
Research Assistant
Works involved evaluation of the accuracy of methods used to locate roadway crashes on Florida State highways
Florida State University, Traffic Engineering Lab, Tallahassee, FL 20_-to 20_
大学英语教育简历范文 第十八篇
Name: xxx
Gender: male
Date of Birth: xxxx/xx/xx
Residency: HuangShi
Zip Code: 435xxxxx
Career Objective：English Teacher
Home Tel: 086-xxxx-xxxxxxx
Mobile: 0714-xxxxxxxxxxx
Email: t135@
Political Background：probationary party member
Leadership Position：the chair of league member
Address: HuBei province HuangShi City Ma Fang village
Work Experience
20_/07-20_/9：commended by dean to be an English private tutor in BeiJing
20_/03--20_/05：QiHui private tutor Center as an English Tutor in XianNing
20_/06-20_/12：as an English Tutor teaching High School student in HuangShi
20_/10-20_/05：as a student secretary of the college of foreign studies
20_/08-20_/12：an English training teacher of Info Tech Essentials, Inc. Huang Shi Branch
Education
20_/09--20_/06 XianNing University English Education Associate
20_/09--20_/06 HuBei Normal Univercity English Bachelor
Training
20_/10--20_/12 No 14 Middle School in HuangShi city English cadet teacher
Language Skills
English excellent Japanese average
Certifications
20_/03 TEM Level 8 EVIII 0810045236
20_/04 TEM Level 4 EIV 0710075088
20_/06 CET-6 061242066001800
20_/12 provincial Computer Level Test Band1 20_121141345
20_/12 Mandarin Chinese Rating Certificate X1140430787
20_/7 Teacher qualification certificate 20_42XXXX0000459
Honors/Awards
national scholarship
the first ranking scholarship
the second ranking scholarship
3 good’s student
outstanding student leader9 f2 m:
excellent League Member
the second price in teacher skill competition in HuBei Normal University
the first price in normal students’ teaching lesson
the third price in students’acqierement
the outstanding price in first term in Telecommunications Cup Resume Competition
Self Assessment
self-confidence, industry, and enthusiasm as well as great passion for education
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